
Dz-05.0021.49.2022    

Protokół nr 49/2022 

z obrad XLIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

28 kwietnia 2022 r.  w godz. 18.00 – 19.50, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2,  

w trybie zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 19 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XLIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

za rok 2021 (Projekt Komisji Rewizyjnej). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla wariantów rozwiązań koncepcyjnych zadania 

pn.: „Wielowariantowa koncepcja budowy linii tramwajowej Nowy Kleparz – Plac 

Inwalidów” (Projekt Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla koncepcji drogowej rozwiązań 

komunikacyjnych przy ul. Wrocławskiej z związku z planowaną inwestycją pn. 

„Budowa budynku usługowego z garażem podziemnym na działkach nr Ew. 11/1, 11/2 

obr. 45 Krowodrza przy ul. Racławickiej w Krakowie” (Projekt Komisji Architektury, 

Budownictwa i Urbanistyki). 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”  

w 2022 roku (Projekt Zarządu). 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  
 

Ad 3. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

za rok 2021 (Projekt Komisji Rewizyjnej). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Mateusz Stańczyk. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Następnie prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLIX/281/2022 

w sprawie przyjęcia Sprawozdania Zarządu Dzielnicy V Krowodrza za rok 2021-  

zał. nr 3. 

 



Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla wariantów rozwiązań koncepcyjnych zadania 

pn.: „Wielowariantowa koncepcja budowy linii tramwajowej Nowy Kleparz – Plac 

Inwalidów” (Projekt Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 21 osób 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, p. Piotr Klimowicz, p. Marzena Kopeć, Zastępca 

Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, p. Marcin Grega. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

2 głosy; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLIX/282/2022 

w sprawie opinii dla wariantów rozwiązań koncepcyjnych zadania pn.: 

„Wielowariantowa koncepcja budowy linii tramwajowej Nowy Kleparz – Plac 

Inwalidów”- zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla koncepcji drogowej rozwiązań 

komunikacyjnych przy ul. Wrocławskiej z związku z planowaną inwestycją pn. „Budowa 

budynku usługowego z garażem podziemnym na działkach nr Ew. 11/1, 11/2 obr. 45 

Krowodrza przy ul. Racławickiej w Krakowie” (Projekt Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marcin Grega,  

p. Mariusz Bembenek. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 19 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLIX/283/2022 

w sprawie opinii dla koncepcji drogowej rozwiązań komunikacyjnych przy ul. 

Wrocławskiej z związku z planowaną inwestycją pn. „Budowa budynku usługowego  

z garażem podziemnym na działkach nr Ew. 11/1, 11/2 obr. 45 Krowodrza przy ul. 

Racławickiej w Krakowie”- zał. nr 5. 

 

Ad 6. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, p. Piotr Klimowicz, p. Marcin Grega, p. Łukasz Mańczyk, 

Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda, p. Mariusz Bembenek, p. Agnieszka Wantuch. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 



Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:  

1 głos; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 21 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLIX/284/2022 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2022 - zał. nr 6. 

 

Ad 7. Przyjęcie uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”  

w 2022 roku (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marcin Grega,  

p. Paweł Potoczek, p. Agnieszka Wantuch. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące:  

4 głosy; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 19 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLIX/285/2022 

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2022 roku - zał. nr 7. 

 

Ad 8. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda oddał głos mieszkance p. Natalii Nazim, która 

poruszyła temat zaplanowanych konsultacji społecznych w sprawie funkcji budynku 

„Jordanówki”. Poprosiła o nagłośnienie tej informacji wśród mieszkańców. Głos  

w sprawie „Jordanówki” zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

2. Radna p. Marzena Kopeć: 

- przypomniała o ponownym wyłożeniu mpzp obszaru „Kazimierza Wielkiego”, 

- poruszyła sprawę wydania opinii WZ dla inwestycji przy ul. Bytomskiej. Głos zabrał 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Piotr Klimowicz. 

 

Ad 9. Oświadczenia i komunikaty. 

1. Radny p. Tomasz Friediger poinformował, że zostało zamontowane oświetlenie na 

terenie Młynówki Królewskiej, o które Rada wnioskowała w roku 2020. 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marzena 

Kopeć. 

2. Radna Marzena Kopeć zapytała o termin odbioru ogródka jordanowskiego przy  

al. Grottgera w Krakowie. Glos zabrali: Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda oraz 

Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz. 

3. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda zawnioskuje o demontaż ogrodzenia 

nowopowstałego parku przy ul. Nawojki oraz zawnioskuje do ZZM o przyspieszenie 

prac związanych z renowacją Palcu Axentowicza, aby przeprowadzić tam obchody 

„Dnia Pamięci Ofiar Gestapo”. 

4. Radny p. Tomasz Friediger poprosił Zarząd Dzielnicy o zorganizowanie spotkania  

z ZZM odnośnie realizacji parku kieszonkowego „Ogród Krakowianek” przy Nowym 

Kleparzu. Głos w sprawie zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda oraz p. Piotr 

Klimowicz.   

5. Radny p. Piotr Klimowicz poruszył sprawę braku ujęcia części działki (aktualnie 

ogrodzonej) przy opracowaniu parku przy ul. Nawojki oraz problem źle wykonanego 

fragmentu chodnika w ww. parku. Głos zabrał Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 



 Ad 10. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w XLIX sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie o godz. 

19.50.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


